
Rozhovory s Evou Samkovou a Michalem KrÄ•mÃ¡Å™em 

Olympioniky zpovídala redaktorka Romana Sahánková z HoÅ™eního Vrchlabí.
17. 2. 2019

Eva Samková (snowboardcross) ZOH 2014 - zlato, ZOH 2018  - bronz

  Jak nakládáte s volným Ä•asem?
SnaÅ¾ím se buÄ• jezdit na koni nebo  jít za ním na vycházku, protoÅ¾e v Dolním LánovÄ› mám konÄ›, o kterýho se teÄ• stará
ségra. ObÄ•as jsem chodila i hrát hokej, ale vypadávaly mi z toho ramena, takÅ¾e teÄ• uÅ¾ ho moc nehraju. Moc ráda vaÅ™ím
nebo peÄ•u. ÄŒtu si a teÄ• obÄ•as ujíÅ¾dím i na seriálech.  

Jaký jídlo máte nejrad&scaron;i?  
VÅ¾dycky kdyÅ¾ pÅ™ijedu domÅ¯, tak mi babiÄ•ka dÄ›lá kuÅ™e na paprice nebo svíÄ•kovou a výbornou bábovku. Jím
v&scaron;echno, co je dobrý. Mám období, Å¾e je nÄ›co oblíbenÄ›j&scaron;ího a nÄ›co míÅˆ.    

 

Michal KrÄ•máÅ™ ( biatlon)  ZOH 2018 - stÅ™íbro ve sprintu  

Co je pro Vás v biatlonu nejnároÄ•nÄ›j&scaron;í? 
 To je docela záludná otázka. Myslím, Å¾e nejsloÅ¾itÄ›j&scaron;í na biatlonu je skloubení v&scaron;eho dohromady. Skloubit
bÄ›Å¾ecký trénink se stÅ™elbou a nauÄ•it se to pak pÅ™enést do závodu, kde je je&scaron;tÄ› tlak na psychiku. Je to taková
kombinace v&scaron;eho dohromady.  

Jak jste se cítil na stupních vítÄ›zÅ¯?  
To jsou pocity, který nejdou úplnÄ› popsat. Jsou to pocity, pro který se Ä•lovÄ›k snaÅ¾í najít slova. Já jsem se to snaÅ¾il nazvat
hrdost. Cítil jsem ji, kdyÅ¾ jsem vidÄ›l, jak vlajka stoupá nahoru a medaili jsem mÄ›l na krku. Pomalu mi zaÄ•alo docházet, Å¾e
se to stalo a Å¾e to  bude pravda. Nejlíp bych asi vyjádÅ™il slovem hrdost.
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